

ELECTRONIC STATEMENT DISPATCH FORM

電子單據發送表格

To: HUNG SING SECURITIES LIMITED
Unit 2505, 25/F, West Tower, Shun Tak Centre,
200 Connaught Road Central, Sheung Wan, Hong Kong
鴻昇證券有限公司
香港上環干諾道中 200 號信德中心西座 25 樓 2505 室

Account number 戶口號碼： _____

Account name 戶口名稱： _____

With immediate effect and until further notice, please transmit all Combined Statements of Account and Contract notes and monthly statements through the Electronic Statement Dispatch Services ("the Services") to the e-mail address as below to substitute the mailing of hard copies.

請將所有綜合成交單及月結單透過電子單據服務(『本服務』)傳送到以下所指定的電郵地址，由即日起生效直至另行通知為止以取代郵寄方式。

Designated e-mail address 指定電郵地址： _____

I/We hereby agree that Hung Sing Securities Limited do not assume any responsibility whatsoever for any interruption, loss of or corruption to data, third party interception or hacking, delay or failure in electronic transmission.

本人/吾等同意對於在電子傳送中出現中斷、遺失資料、第三者干擾或入侵、延誤，鴻昇證券有限公司一概不會承擔任何責任。

Signature(s)/ Authorised signature(s) with company chop (if applicable)

Date

客戶簽署/受權人簽署及公司印章(如適用)

日期

Notes

1. For any change in particulars in relation to the Services, such as change of e-mail address, written notification to Hung Sing Securities Limited is required. Upon receiving your instruction, please allow 3 business days to process your request.
有關使用本服務的資料如有任何更改，例如電郵地址，請以書面通知鴻昇證券有限公司，資料會於三個工作天內更新。
2. The Service will be automatically suspended by Hung Sing securities limited if any Combined Statements of Account and monthly Statement sent via e-mail are returned to Hung Sing Securities Limited after delivery trials in 2 consecutive statement days. All the subsequent contract notes and statements will be sent by post thereafter.
若透過電郵發送的綜合成交單及月結單於連續兩個結單日均退回予鴻昇證券有限公司，本服務便會自動停止。在服務停止後的綜合成交單及月結單均會以郵遞方式寄出。